
  
 

 
 

Protokół nr 6/2024 
z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 27 listopada 2024 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.02 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 6  
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 30 października 2024 roku. 
3. Analiza realizacji i perspektyw inwestycji strategicznych miasta Płocka. 
4. Informacja o zgłoszonych roszczeniach odszkodowawczych i wydanych decyzjach 
związanych z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego za lata 2022-2023. 
5. Przyjęcie planu pracy Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej na 2025 rok. 
6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) obywatelski projekt uchwały w sprawie zobowiązania Prezydenta Miasta Płocka do 
usunięcia flagi Ukrainy z balkonu budynku ratusza przy pl. Stary Rynek 1 oraz masztu 
przed budynkiem ratusza na pl. Stary Rynek 1 i zastąpieniem tych flag flagą Płocka na 
budynku ratusza i flagą Województwa Mazowieckiego na maszcie oraz wywieszenia 
flag Polski na budynkach lub przed budynkami będącymi siedzibami urzędowymi lub 
miejscem obrad organów Miasta Płock oraz przed wszystkimi placówkami 
edukacyjnymi prowadzonymi przez Miasto Płock (druk nr 148), 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 (druk 
nr 164),  

3) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 165), 
4) powierzenia Spółce „Wodociągi Płockie” Sp. z o.o. wykonywania zadania własnego 

gminy z zakresu gospodarki komunalnej (druk nr 150), 
5) zarządzenia wyborów uzupełniających do Rady Mieszkańców Osiedla „Skarpa” (druk 

nr 145), 
6) ustalenia na 2025 rok wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi na terenie miasta 

Płocka i przechowywanie go na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 
powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienia 
od jego usunięcia (druk nr 151), 

7) określenia stref cen (stawek taryfowych) oraz ustalenia cen maksymalnych 
obowiązujących przy przewozie osób i bagażu taksówkami na terenie miasta Płocka 
(druk nr 155), 

8) zwolnienia z uiszczenia opłaty za wymianę dowodu rejestracyjnego (druk nr 158), 
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9) zamiany nieruchomości zabudowanych położonych w Płocku przy ul. Kazimierza 
Wielkiego 12 oraz ul. Nowowiejskiego 11, oznaczonych jako działki nr 426/1, 426/2 
oraz 418, stanowiących własność Gminy-Miasto Płock, na nieruchomość zabudowaną 
położoną w Płocku przy ul. Kazimierza Wielkiego 42, oznaczoną jako działka  
nr 3722/2, stanowiącą własność Miejskiego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  
– TBS Sp. z o.o. (druk nr 162), 

10) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych budżetu 
obywatelskiego z mieszkańcami miasta Płocka (druk nr 163). 

7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Witam Szanownych Państwa na posiedzeniu Skarbu, Budżetu  
i Gospodarki Finansowej, wszystkich Państwa zgromadzonych na auli, jak również osoby, 
które oglądają nasze posiedzenie online. Zanim przejdziemy do posiedzenia bardzo 
prosiłabym o sprawdzenie czy mamy kworum. W związku z tym poproszę radnych  
o zagłosowanie, o zaznaczenie obecności na swoich tabletach. Poczekajmy jeszcze - dobrze? 
– bo jeszcze Pan radny Maliszewski zgłasza, że się loguje. Dziękuję bardzo. Cztery osoby 
zaznaczyły obecność, czyli mamy kworum, dwie osoby… A jeszcze właśnie Pan radny Tomasz 
Korga. Jeszcze też chwileczkę poczekajmy. Jest już.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
5 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, przyjęcie porządku obrad  
w punkcie 1. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem porządku obrad?” 
 
Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, punkt 2.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 30 października 2024 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Jeżeli nie ma żadnych uwag do tego protokołu to moje pytanie kto 
z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
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Protokół nr 5/2024 z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej został 
przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, punkt 3 dzisiejszego 
posiedzenia.” 
 
Ad pkt. 3 
Analiza realizacji i perspektyw inwestycji strategicznych miasta Płocka. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Tutaj, Pani Małgosiu, to jest temat sesyjny, prawda? Więc czy tutaj 
jakieś pytania macie Państwo radni najpierw w pierwszej kolejności, jakieś uwagi do tego 
materiału, który został przygotowany? On już był omawiany na poprzednich komisjach 
wszystkich, będzie też jutro poruszany na sesji, bo jest to temat sesyjny. Zatem skoro nie 
ma pytań i uwag to kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tego materiału?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Informacja została zaopiniowana pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt 4, Szanowni Państwo.” 
 
Ad pkt. 4 
Informacja o zgłoszonych roszczeniach odszkodowawczych i wydanych decyzjach 
związanych z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego za lata 2022-2023. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Tutaj też widzę, że będziemy głosować, więc to też temat sesyjny. 
Czy do tego tematu jakieś uwagi? Wiem też, że to było na poprzednich komisjach. Zatem kto  
z Państwa radnych jest za przyjęciem materiału?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Informacja została zaopiniowana pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję. Szanowni Państwo, punkt 5.” 
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Ad pkt. 5 
Przyjęcie planu pracy Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej na  
2025 rok. 
 
Projekt planu pracy stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego jakieś uwagi macie Państwo, do tego planu, który 
został przygotowany? Nie widzę. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem planu pracy 
komisji?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Plan pracy Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej na 2025 rok został przyjęty  
i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. Punkt 6.” 
 
Ad pkt. 6 
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach:  
 
1) obywatelski projekt uchwały w sprawie zobowiązania Prezydenta Miasta Płocka 
do usunięcia flagi Ukrainy z balkonu budynku ratusza przy pl. Stary Rynek 1 oraz 
masztu przed budynkiem ratusza na pl. Stary Rynek 1 i zastąpieniem tych flag flagą 
Płocka na budynku ratusza i flagą Województwa Mazowieckiego na maszcie oraz 
wywieszenia flag Polski na budynkach lub przed budynkami będącymi siedzibami 
urzędowymi lub miejscem obrad organów Miasta Płock oraz przed wszystkimi 
placówkami edukacyjnymi prowadzonymi przez Miasto Płock (druk nr 148) 
 
Projekt uchwały na druku nr 148 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Będziemy tutaj druk numer 148 głosować, ale zanim przejdziemy 
do głosowania to najpierw tutaj do radnych pytanie czy chcą zabrać głos bądź mają uwagi  
w tym temacie? Nie widzę. Natomiast zgłosił się jeden z mieszkańców z prośbą o zabranie 
głosu i ja tego głosu teraz udzielam.” 
 
Pan Marek Tucholski przedstawiciel Komitetu Obywatelskiego „TAK dla polskiej flagi  
w Płocku” powiedział: „Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! Szanowni Państwo! Drodzy 
Mieszkańcy Płocka! Ja nazywam się Marek Tucholski, występuję tu w imieniu 
wnioskodawców. Bardzo dziękuję za Państwa uwagę i pochylenie się nad tym tematem już na 
piątej komisji, bo to jest piąta komisja, która się tym tematem zajmuje. Część osób już 
widziała tą dyskusję. Nie wszyscy jednak, więc postaram się pokrótce przedstawić na czym 
ten projekt polega i dlaczego on się pojawił. Projekt zakłada dwa zasadnicze cele. Pierwszy 
cel to – jak w tytule – zamiana flag Ukrainy z budynku ratusza i z masztu przed ratuszem na 
flagi Płocka i województwa mazowieckiego. Drugi cel to wywieszenie.. stała obecność 
polskich flag na placówkach edukacyjnych i urzędach miejskich. I te dwa cele postaram się 
pokrótce omówić dlaczego one się pojawiły. Otóż zacznę od drugiego. Tu chyba nie ma 
wątpliwości, że kwestia obecności takiej symboliki narodowej na placówkach edukacyjnych 
czy urzędach nie powinna budzić i to powinien być pewien standard, tak jak jest to 
standardem w krajach cywilizacji zachodniej generalnie, w krajach wysoko rozwiniętych, 
zachodnich. To jest pewien standard i to nie powinno budzić wątpliwości. Za tym pomysłem 
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kryje się to, że nie na wszystkich placówkach edukacyjnych chociażby takie flagi są, na 
niektórych są, na niektórych nie ma, na niektórych są nie przez cały rok, nie cały czas, więc 
chcielibyśmy to w ten sposób uregulować, żeby nie było już takich wątpliwości i takich 
fluktuacji. I mieszkańcy domagają się tego, ponieważ chcą być dumni z tego, że są Polakami, 
nie wstydzą się swoich barw narodowych i uważają, że młodzież, dzieci wychowywane także 
w tych placówkach edukacyjnych powinny od początku obcować w bliskości takiego symbolu. 
Pierwszy temat jest dużo bardziej złożony i wynika on z tego, że przez ponad dwa i pół roku 
obecność obcych flag, flag obcego państwa w prestiżowym miejscu naszego miasta no przez 
ten czas wywołał już pewne kontrowersje. To znaczy o ile na początku wojny jako gest 
symboliczny wywieszenie flag Ukrainy napadniętej przez Rosję nie budził wątpliwości  
w większości przynajmniej mieszkańców Płocka, tak teraz wiele wskazuje na to – 
przynajmniej z moich obserwacji – że u większości, a przynajmniej u dużej części 
mieszkańców Płocka to wywołuje pewien opór. To znaczy gest symboliczny przerodził się  
w trwałą obecność obcej symboliki na naszym ratuszu i przed naszym ratuszem. I to jest 
dziwne. To jest wykroczenie poza przyjęte standardy, poza przyjęte w protokole 
dyplomatycznym postępowanie, gdzie obcą flagę kraju wywiesza się przy okazji wizyt 
dyplomatycznych, przy okazji zdarzeń. Wywiesza się ją na ten czas na przykład takiej wizyty 
dyplomatycznej czy symbolicznie na czas trzech, pięciu, siedmiu dni – to już kwestia do 
interpretacji, ustalenia. Natomiast czymś wyjątkowo dziwnym i dla mieszkańców irytującym 
jest że taka flaga wisi z nami już ponad dwa i pół roku i w dodatku Pan prezydent powiedział, 
że będzie wisieć do końca wojny, a ta wojna nie wiadomo kiedy się skończy. Pan minister 
spraw zagranicznych powiedział, że może potrwać nawet 10 lat. Zresztą jak tu rozumieć 
kwestię końca wojny? Czy to jest podpisanie pokoju, czy to jest może jakiś rozejm, ustalenie 
linii rozjemczej? Tego nie wiemy. Więc to jest kwestia interpretacji jak kto sobie będzie 
definiował koniec wojny. Może być dosyć szeroka oby. Oczywiście chcemy, żeby ona się 
zakończyła, zakończyła i żeby ludzie przestali ginąć. Natomiast kwestia interpretacji tego co 
oznacza koniec wojny to jest kolejny spór, który… kolejny punkt, który może wywołać spór. 
Mieszkańcy… Opinia mieszkańców na temat obecności flagi Ukrainy na ratuszu i przed 
ratuszem ewaluowała przez te dwa i pół roku z początkowo – jak wspomniałem – przychylnej 
w akcie solidarności, w geście takiej solidarności do coraz bardziej niechętnej. Wpływ na to 
mają między innymi relacje polsko-ukraińskie. I te relacje one są – delikatnie mówiąc – 
skomplikowane, nie są takie dobre jakby to wynikało często z przekazu medialnego. Jeżeli 
wyjdzie się z bańki medialnej tej czy innej no to się okazuje, że te relacje wcale nie są dobre. 
Podczas zbiórki podpisów – proszę Państwa – zebraliśmy ponad 700 podpisów w mniej więcej 
10 dni, koło 30 godzin nam to zajęło, zbierały 2-3 osoby, więc Państwo widzicie, że da się 
szybko zebrać pod takim tematem podpisy. To też o czymś świadczy. To znaczy, że jest 
zapotrzebowanie na to, żeby taką interwencję przeprowadzić, bo wcześniej interpelacja 
jednego z radnych spotkała się z odmową Pana prezydenta. I to właśnie spowodowało,  
że mieszkańcy przyszli akurat do nas, żebyśmy się ta sprawą zajęli, żeby jednak skłonić 
urząd do tego, żeby przestać się tutaj… przestać tutaj te flagi wywieszać. No i to, właśnie ten 
projekt uchwały jest owocem postępowania nie jakiś tam mieszkańców, tylko właśnie 
ratusza, samego ratusza, władz miasta, które w ten sposób – mam wrażenie – wywołują 
spory, niepotrzebne spory, konflikty i niepotrzebnie zajmują także uwagę rady miasta takimi 
tematami, które nie powinny być rozważane, bo to oczywiście powinno być załatwione dużo 
dużo wcześniej. Więc jeżeli już odmówiono radnemu na tą interpelację, którą przedstawił 
wcześniej i podano, że ta flaga będzie wisieć tak czy inaczej, więc mieszkańcy poczuli się 
urażeni, że ich głos nie jest słuchany – to jest pierwsza sprawa – a po drugie poczuli się 
sprowokowani, ponieważ urząd nie jest prywatną własnością prezydenta, ani balkon, ani 
oczywiście maszt przed tym ratuszem. Szybkie zebranie tych podpisów było jednocześnie 
bardzo pouczające, bo w kontakcie z mieszkańcami usłyszeliśmy wiele uwag i wiele opinii na 
temat właśnie tej symboliki, obcej symboliki w naszym mieście, ale też usłyszeliśmy ciekawą 
opinię od samych Ukraińców, którzy również się podpisali pod tym projektem, proszę 
Państwa. Ktoś kto weryfikował podpisy – a wiem, że były weryfikowane – to mógł zauważyć 
obco brzmiące nazwiska także ukraińskie i tam takie nazwiska były, ponieważ ci ludzie 
potwierdzili, że oni chcieliby, żeby te flagi ukraińskie zdjąć nie dlatego, że im na tym jakoś 
bardzo zależy, ale dlatego że uważają, że są w obcym kraju i epatowanie obcą symboliką 
wpływa także na odbiór ich samych. To znaczy oni nie chcą po prostu prowokować jakiś 
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dziwnych sytuacji, czują się tu gośćmi, chcą tu być jako Ukraińcy będąc Ukraińcami, a nie 
epatować swoją flagą narodową i wywoływać jakiekolwiek niepotrzebne dyskusje, które są, 
które występują chociażby ze względu na to, że toczą się dyskusje ogólnopolskie dotyczące 
relacji polsko-ukraińskich na różnych polach; gospodarczych – mamy tutaj protesty 
transportowców, niedawno wznowione protesty rolników, zapaść branży rolnej, która 
oddziałuje także na Płock, o czym się zapomina. Na przykład New Holland zwalnia ludzi, to 
też jest sprawa dosyć istotna, a zwalnia ludzi, ponieważ się maszyny nie sprzedają, maszyny 
się nie sprzedają, ponieważ rolnicy zbiednieli, a rolnicy zbiednieli między innymi dlatego, że 
od dwóch lat ponad walczą z nieuczciwą konkurencją z Ukrainy. To wszystko ma – szanowni 
Państwo – wpływ na postrzeganie tych spraw przez mieszkańców Płocka i dlatego mieszkańcy 
Płocka oczekują w sposób zdecydowany, żeby tą sprawą się zająć, to znaczy żeby przywrócić 
właściwy porządek rzeczy gdzie są polskie flagi i flagi Płocka, i flagi Mazowsza. Gdyby były 
jakiekolwiek – szanowni Państwo – uwagi, pytania także dotyczące kwestii formalnych to 
oczywiście odpowiemy. Na ten moment bardzo dziękuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Ja również bardzo dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych chce 
zabrać głos? Pan radny Kominek. Panie przewodniczący, proszę.” 
 
Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Bardzo dziękuję za udzielenie mi głosu, Pani 
przewodnicząca. Poczułem się wywołany do tablicy ze względu na fakt, iż jest to piąta 
komisja, natomiast ja nie miałem okazji wsłuchać się w głos pomysłodawców jeżeli chodzi  
o ten projekt obywatelski tej uchwały. Niemniej jednak oczywiście zapoznałem się z tym 
projektem, zapoznałem się z opinią prawną i zapoznałem się ze stanowiskiem Pana 
prezydenta. I czy ta uchwała czy ten projekt uchwały będzie procedowany na sesji czy też 
nie byłoby go procedowanego na sesji to oczywiście ja muszę powiedzieć co do pierwszego 
obszaru wypowiedzi Pana Marka Tucholskiego, że ja jestem dumny z Płocka, ja jestem 
dumny z Polski i zgadzam się, że winniśmy w przyszłości – kiedy to budżety będą mniej 
obciążone niż w chwili obecnej samorządowe – pomyśleć o fakcie takim, żeby te maszty 
godne, wspólnotowe, solidarne stanęły przed każdą placówką oświatową. Tylko to wymaga 
również zabezpieczenia środków finansowych. Patrzę na przykład na Pana prezydenta Artura 
Zielińskiego, a warto wspomnieć, iż Płock ma bardzo dobry budżet inwestycyjny, natomiast 
mimo wszystko potrzeb, które są zgłaszane przez mieszkańców czy to do radnych, czy to do 
partii politycznych, czy do Panów prezydentów to dziesięciokrotnie każdego roku 
przewyższają nasze możliwości. Natomiast patrząc na to w liczbach, 250 milionów mamy 
budżet, jest to wspaniały budżet inwestycyjny na poziomie stutysięcznego miasta, a potrzeb 
mamy około 2 miliardów. Żeby zobrazować może, bo nie wszyscy płocczanie wiedzą z czym 
my mamy do czynienia jeżeli chodzi o te finanse. Natomiast po raz drugi w tym tygodniu 
zgadzam się z przedstawicielami Konfederacji, iż to jest dobry pomysł w kontekście tych 
masztów i flag, które w przyszłości mogłyby się pojawić. Natomiast powiem szczerze, że ja 
przygotowuję się na jutrzejszą sesję dość solidnie, bardzo dużo czytam artykułów, bardzo 
czytam dużo tej prasy międzynarodowej, nie tylko polskiej, lokalnej, która jest przepełniona 
– jak to Pan wnioskodawca powiedział – jedną stroną bańki czy drugą stroną bańki medialnej 
i muszę powiedzieć szczerze, że ja byłem też dumny z tego, że jako płocczanin 
solidaryzowałem się na początku tej inwazji rosyjskiej na Ukrainę, byłem dumny z tego, że 
okazaliśmy solidarność, okazaliśmy wspólnotowość, przekazywaliśmy swoje środki finansowe 
i przekazywaliśmy miejsce chociażby do bytowania Ukraińców, nie tylko z Żytomierza,  
w naszym mieście. I z tego byłem naprawdę dumny, ponieważ kiedy to można wczytać się  
w pierwsze strony różnych gazet i okazuje się, że zginęło już ponad bodajże ponad 600 dzieci 
na chwilę obecną – mam na myśli dzieci ukraińskich – podczas tego konfliktu, ponadto 
gwałcone były kobiety, w tym szesnastoletnie dziewczyny w ciąży, a gwałty również były na 
kobietach ponad 80-letnich to naprawdę cieszę się, że my pomagaliśmy. I nie jest mi dobrze 
z tym, że my prowadzimy na tej auli takie dyskusje, bo zawsze takie dyskusje mają dwie 
strony medalu i poniekąd wywołujemy sami pewien temat, który nie wiem czy do końca jest 
tej pierwszej potrzeby. Wolałbym – bo to nie ja jako radny wieszałem tą flagę – wolałbym, 
żeby ta sprawa była wyjaśniana między Państwem jako wnioskodawcami a Prezydentem 
Miasta, który był odpowiedzialny za czasookres wywieszenia tej flagi. Mimo tego waham się 
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jeżeli chodzi o jutrzejsze głosowanie. Dziś w sposób bardzo odpowiedzialny i przemyślany  
w ogóle nie podejmę się głosowania nad projektem tej uchwały. Natomiast jeszcze raz 
powtórzę: myślę, że możemy być dumni z siebie jako płocczan z racji tego, że pomagaliśmy 
Ukraińcom, pomagamy nawet wtedy kiedy to niektóre partie polityczne uważają, że nie jest 
to modne i popularne, bo w pomocy nie chodzi o modność, popularność, tylko o empatię. 
Dziękuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję, Panie przewodniczący. Czy ktoś jeszcze z Państwa 
radnych? Nie widzę. Coś tutaj chciałby Pan dodać jeszcze? Proszę bardzo.” 
 
Pan Marek Tucholski przedstawiciel Komitetu Obywatelskiego „TAK dla polskiej flagi  
w Płocku” powiedział: „Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Też się troszeczkę poczułem 
wywołany odnośnie chociażby kwestii tych finansów, o których Pan radny wspomniał. Też 
oczywiście patrzyłem na tą informację i dziwię się troszeczkę, że takie kwoty tam padły, 
ponieważ nikt nie postuluje, że przed każdą szkołą ma stanąć maszt. Jest postulat, żeby były 
flagi, natomiast to czy one będą umieszczone na maszcie, czy one będą może na uchwycie, 
który można kupić za 200 złotych – prawda? – to jest jeszcze inna kwestia. Jeżeli ktoś 
chciałby tutaj bezwzględnie wpisać, że to ma być konkretnie uchwyt i tak dalej, my nie 
chcieliśmy tej szczegółowości tutaj wdrażać, bo też były takie zarzuty, że projekt jest zbyt 
szczegółowy. No okazuje się, że jednak czasami by się przydało – tak? – żeby pokazać,  
że nie maszt za 10 czy 15 tysięcy przed szkołą trzeba wbijać, tylko wystarczy uchwyt za 200 
złotych i tą flagę tam powiesić. Więc to nie jest koszt 600 tysięcy złotych, tylko to może się 
zamknąć w 15-20 tysiącach. To jest zdecydowanie mniej niż nasze miasto do tej pory wydało 
na obecność w Campus Polska – tak? – w tym projekcie Rafała Trzaskowskiego. Druga 
sprawa, Pan radny wspomniał o tej dumie i o tym, że tam ludzie giną, że są gwałceni, że giną 
dzieci i to jest bardzo przykre, natomiast jeżeli pod tym kątem tak na to patrzymy,  
że będziemy wywieszać flagi, bo gdzieś giną ludzie to powinniśmy wywiesić też flagę 
Palestyny, bo tam nie w dwa i pół roku, a w pięć miesięcy zginęło nie 600, a 13 tysięcy 
dzieci. Więc jeżeli tak postrzegamy tą rzeczywistość to za chwilę byśmy mieli coraz więcej 
flag na naszym ratuszu, a to niekoniecznie… niekoniecznie chyba o to chodzi, prawda? Flagi, 
które nie budzą u nas kontrowersji to są flagi Płocka, flagi Mazowsza i oczywiście flaga Polski. 
Myślę, że gdybyśmy przy tym pozostali i rozsądnie tą symboliką gospodarowali to byśmy 
dzisiaj tej dyskusji też nie mieli. Bardzo dziękuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. Ja nie będę się też odnosiła, myślę, że jutro też 
będzie dyskusja na ten temat i będziemy jeszcze wyrażali swoje opinie. Szanowni Państwo, 
przejdźmy zatem do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały na druku numer 148?” 
  
Wynik głosowania: 
- 1 głos – za, 
- 4 głosy – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie.  
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję. Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 
zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 164 i 165 omówić razem. Radni wyrazili 
zgodę. 
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2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 
(druk nr 164) oraz 3) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 
(druk nr 165) 
 
Projekt uchwały na druku nr 164 z autopoprawką stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 165 z autopoprawką stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Jest z nami Pani dyrektor Kolczyńska. Jeżeli mogłabym poprosić  
o tutaj zabranie głosu i wprowadzenie do tych zmian. Bardzo dziękuję.” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „Dzień dobry 
wszystkim Państwu. W Uchwale Budżetowej Miasta Płocka na 2024 rok proponuje się 
wprowadzenie następujących zmian. Dochody budżetu zwiększa się o kwotę 27,9 miliona 
złotych, w tym dochody bieżące zwiększa się o 26,5 miliona złotych, natomiast dochody 
majątkowe zwiększa się o 1,4 miliona złotych. Wydatki budżetowe zmniejsza się  
o 2,1 miliona złotych, przy czym wydatki bieżące zmniejsza się o 1,7 miliona, natomiast 
wydatki majątkowe zmniejsza się o 360 tysięcy złotych. Jednocześnie zakładamy 
wcześniejszą spłatę zaciągniętych kredytów na łączną kwotę 30 milionów złotych. Po stronie 
wydatków… Po stronie dochodów największe zmiany dotyczą zwiększenia podatku od 
czynności cywilno-prawnych wraz z odsetkami na kwotę 26 milionów 400 tysięcy. Dochody ze 
sprzedaży mienia zwiększamy o 1,4 miliona. Podatek od środków transportowych od osób 
prawnych – zwiększenie o 400 tysięcy złotych. Odsetki od środków finansowych na 
rachunkach bankowych – zwiększenie o 600 tysięcy złotych. Opłaty za ustanowienie 
służebności na nieruchomościach gminnych zwiększenie o 227 tysięcy złotych. Wpływy  
z opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego 
parkowania – zwiększenie o 550 tysięcy złotych. Wpływy z tytułu udziałów w dochodach 
Skarbu Państwa, które dotyczą przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności zwiększamy o 500 tysięcy złotych. Podatek… Wpływy z podatku opłacanego  
w formie Karty podatkowej zwiększamy o 100 tysięcy złotych. Podatek od spadków  
i darowizn – zwiększenie o 150 tysięcy złotych. Opłaty za pobyt w domu pomocy społecznej 
to zwiększenie 100 tysięcy złotych. I wpływy z najmu pomieszczeń w budynkach placówek 
oświatowych to zwiększenie o 233 tysiące, przy czym te środki jednocześnie zwiększają 
wydatki w tych jednostkach. Jeżeli chodzi o największe zwiększenia wydatków to to jest 
zwiększenie środków zabezpieczonych na składkę członkowską z tytułu przynależności miasta 
do Związku Gmin Regionu Płockiego o 82 tysiące złotych. I 270 tysięcy zabezpieczamy dla 
Wydziału Zarządzania Nieruchomościami na wykonanie remontu hali Orlen Arena. Ponadto 
taką istotną zmianą jest przeniesienie 320 tysięcy… 321 tysięcy w zadaniu Miejskiego 
Zarządu Dróg z przebudowy ulicy Na Skarpie z bieżącego roku na rok kolejny i jest to 
związane z oczekiwaniem na rozstrzygnięcie przez wojewodę wniesionego przez właścicieli 
garaży odwołania. W Wieloletniej Prognozie wprowadzamy również przedsięwzięcie  
Zielono-niebieski Płock – adaptacja do zmian klimatu. Planujemy pozyskanie na ten cel 
środków z Unii Europejskiej. W budżecie, właściwie w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
zabezpieczamy na ten cel środki w 2025 roku – 664 tysiące, a w latach 2026-2029 po  
8 milionów, przy czym po 6 milionów to są środki… zakładane środki unijne. Wprowadzone 
jest także przedsięwzięcie w latach 2026-2029: podniesienie kapitału dla Wodociągów 
Płockich i jest to również związane… podniesienie kapitału po 10 milionów w każdym roku i to 
jest również związane z realizacją tego projektu Zielono-niebieski Płock. W autopoprawce, 
która dzisiaj do Państwa trafiła nie ma w zasadzie jakiś bardzo istotnych zmian, tak że jeżeli 
są pytania to bardzo proszę.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Szanowni Państwo, rozpoczynam dyskusję nad… Tak? Bardzo 
proszę.” 
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Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Pani dyrektor, czy ja dobrze zrozumiałem, że 
zmniejszamy dług o 30 milionów?” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „Spłacamy dług, 
tak.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Spłacamy, czyli zmniejszamy.” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „Wcześniej…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „A można się dowiedzieć większych szczegółów?  
W jakim to są przedziale, z którego roku i tak dalej.” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „To są dwa 
kredyty zaciągnięte w Banku PKO w roku 2013 i 2014. Jeden dokonujemy spłaty jakby już do 
końca, drugi…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „A drugi część.” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „… drugą tylko 
część, 10 milionów.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „A ile zostaje wtedy?” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „W tym kredycie 
jednym chyba tam 40 milionów zostanie do spłaty. 42 chyba miliony. Najniższą marżę 
jakby…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Czy to były…?” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „To najdroższe 
kredyty są.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „To nie są terminowe, tylko my robimy to wcześniej, 
tak?” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „Tak. Po prostu  
w związku z tym, że pozyskaliśmy te pieniądze – po pierwsze – teraz Orlen jakby…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „No wiem.” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „… ta dodatkowe, 
a wcześniej…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dodatkowe pieniądze.” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „… wcześniej 
jakby mamy tą promesę, że będą wpływy tej tzw. kroplówki dla miast to te pieniądze zostają 
przeznaczone na wcześniejszą spłatę kredytu.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję bardzo.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję. Czy jeszcze pytania jakieś do tych dwóch punktów. Nie 
widzę. Szanowni Państwo, zatem przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za 
pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 164 z autopoprawką?” 
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Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 164): 
- 4 głosy – za, 
- 0 głos – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. I kolejny punkt. Kto z Państwa radnych jest za 
pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku 165 z autopoprawką?” 
 
 
Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 165): 
- 4 głosy – za, 
- 0 głos – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. W punkcie 4, szanowni Państwo, mamy 
powierzenie spółce Wodociągi Płockie Spółka z o.o. wykonywania zadania własnego gminy  
z zakresu gospodarki komunalnej. Jest to druk numer 150.” 
 
4) powierzenia Spółce „Wodociągi Płockie” Sp. z o.o. wykonywania zadania 
własnego gminy z zakresu gospodarki komunalnej (druk nr 150) 
 
Projekt uchwały na druku nr 150 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego tematu jakieś pytania? Nie widzę. Zatem kto z Państwa 
radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku 150?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. Punkt 5.” 
 
5) zarządzenia wyborów uzupełniających do Rady Mieszkańców Osiedla „Skarpa” 
(druk nr 145) 
 
Projekt uchwały na druku nr 145 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego jakieś pytania, uwagi? Nie widzę. Kto z Państwa 
radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 145?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
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Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt 6.” 
 
6) ustalenia na 2025 rok wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi na terenie 
miasta Płocka i przechowywanie go na parkingu strzeżonym oraz wysokości 
kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie 
odstąpienia od jego usunięcia (druk nr 151) 
 
Projekt uchwały na druku nr 151 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy jakieś pytania? Nie widzę. Kto z Państwa radnych jest za 
pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 151?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt 7.” 
 
7) określenia stref cen (stawek taryfowych) oraz ustalenia cen maksymalnych 
obowiązujących przy przewozie osób i bagażu taksówkami na terenie miasta Płocka 
(druk nr 155) 
 
Projekt uchwały na druku nr 155 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy jakieś pytania? Nie widzę. Kto z Państwa radnych jest za 
pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 155?” 
 
Wynik głosowania: 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt 8.” 
 
8) zwolnienia z uiszczenia opłaty za wymianę dowodu rejestracyjnego (druk  
nr 158) 
 
Projekt uchwały na druku nr 158 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy jakieś pytania? Nie widzę ze strony Państwa radnych. Zatem 
kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku 
numer 158?” 
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Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt 9.” 
 
9) zamiany nieruchomości zabudowanych położonych w Płocku przy ul. Kazimierza 
Wielkiego 12 oraz ul. Nowowiejskiego 11, oznaczonych jako działki nr 426/1, 
426/2 oraz 418, stanowiących własność Gminy-Miasto Płock, na nieruchomość 
zabudowaną położoną w Płocku przy ul. Kazimierza Wielkiego 42, oznaczoną jako 
działka nr 3722/2, stanowiącą własność Miejskiego Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej – TBS Sp. z o.o. (druk nr 162) 
 
Projekt uchwały na druku nr 162 z autopoprawką stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Jest to materiał z autopoprawką. Autopoprawka była zamieszczona 
wcześniej. Czy do tego tematu jakieś pytania? Pan radny? Nie? To…” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „OK. Dziękuję bardzo. Dobrze. Szanowni Państwo, zatem jeśli nie 
ma pytań to kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały numer 162?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. Punkt 10.” 
 
10) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych budżetu 
obywatelskiego z mieszkańcami miasta Płocka (druk nr 163). 
 
Projekt uchwały na druku nr 163 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego tematu jakieś pytania, uwagi? Nie widzę. Kto  
z Państwa radnych jest zatem za pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 163?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. W ten sposób przeszliśmy – szanowni Państwo – 
do spraw różnych.” 
 
Ad pkt. 7 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Informacja: 3 grudnia we wtorek o godzinie 15.30 odbędzie się 
wspólne posiedzenie komisji dotyczące budżetu miasta na rok 2025, 12 grudnia 2024 roku  
w czwartek o godzinie 16.30 – Komisja Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej podczas 
którego to posiedzenia zapoznamy się z opinią RIO oraz wydamy opinię o projekcie budżetu 
na 2025 rok, 18 grudnia…” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „12 grudnia, tak, o godzinie 16.30…” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „3 grudnia mamy…” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Komisje mamy…” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czyli tak: 3 grudnia we wtorek 15.30 jest wspólne posiedzenie,  
12 grudnia w czwartek o 16.30 – komisja skarbu, wcześniej jest planowe posiedzenie 
komisji, 18 grudnia w środę o godzinie 15.30 jest nasza komisja Skarbu, Budżetu  
i Gospodarki Finansowej i sesja rady miasta jest zaplanowana na 19 grudnia na godzinę 10  
w czwartek. Jeżeli nie ma innych spraw w sprawach różnych…” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „12 grudnia 16.30 czwartek – komisja skarbu…” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „A jeszcze pewnie będzie mail, prawda Pani Małgosiu?” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Tak? 18 grudnia środa – komisja skarbu. Dobrze, to jeszcze raz.” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „12 grudnia czwartek – komisja skarbu i mamy RIO, 18. mamy 
komisję skarbu taką naszą planową i sesja rady jest 19.” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Ad pkt. 8 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję szanownym Państwa za udział w dzisiejszej 
komisji.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Skarbu, Budżetu  
i Gospodarki Finansowej  

/-/ Marta Krasuska 
 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 
 
 
 
 
 
 


